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 I lørdagens avis spør Synnøve Austenå om Naturvernforbundet ikke lenger vil sloss mot 
vanvittige vannkraftutbygginger. Jeg kan forsikre om at det vil vi og det gjør vi. Sammen 
Turistforeningen, Natur og Ungdom, Turistforeningens Ungdom og Padlerforbundet har vi 
nylig lansert Reddelvene.no,  for å ta vare på de siste restene av den unike norske 
vassdragsnaturen.  

 Norske elver er under stadig press. For enkelte holder det ikke at vi har bygget ned  to 
tredeler av vassdragsnaturen. Til og med de vi har fått vernet ønsker noen å bygge ut. I Voss 
utkjempes i disse dager en svært prinsipiell kamp. Raundalselva som ble vernet i 1986 trues 
nå av utbygging. Med ordførerens dobbeltstemme ber kommunen regjeringen om å oppheve 
vernet av elva. Dominoeffekten av en slik opphevelse vil bli svært skadelig. Derfor legger vi 
nå inn alle krefter for å forhindre det.  

 Potensialet for energieffektivisering er enormt i Norge. Bare i den norske bygningsmassen 
ligger det et sparepotensiale på om lag 20 Altakraftverk. Det er her energipolitikerne må sette 
inn kreftene. Ikke kaste seg over de siste vassdragene! 

 


